
Solcelle satsing i Norge nok en dumhet fra politikerne.

Solceller produserer strøm optimalt når vi ikke har bruk for den, om 
sommeren. Om vinteren er produksjonen sterkt redusert!

Solceller krever store batterier for å levere mest mulig kontinuerlig. Det er 
fryktelig kostbart og resurskrevende. Det skal mer enn et Tesla-batteri til!

Energi ministeren leverer drømmerier. Han skal levere rikelig med  billigst
mulig strøm fra utbygd vannkraft. Og det skal ikke erstatte andre 
energikilder! Det skjer ikke gjennom å bygge kostbar og ubrukelig sol og 
vindkraft. Det bringer definitivt ikke heller strømprisene ned. Nok en 
politiker som gjør hva han kan for å ødelegge norske beboeres og norske 
virksomheters økonomi. 

Når skal de forstå hvorfor de må gå!


